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Rana Gmlny I Miasta Kczieg'u If 

42-350 K 0 Z lEG lOW Y 
ul. PI. Moniuszki 14 

woj. slqskie 

Nr OR-BR.0002.21.2020 

PROTOKOL Nr XXI/2020 

z dwudziestej pienvszej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 
w dniu 10 grudnia 2020 r. w godzinach 15,00 -16,10 

w sali posiedzen w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Nr 192/XX1/2020 w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2020 r. 

2. Nr 193/XXI /2020 w sprawle zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 194/XXI /2020 sprawie zmiany Uchwaly Nr 4 1NI!20 15 Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy z dnia 26 marca 20 15 r. w sprawie wyboru metody ustalenia oplaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opla!. 

4. Nr I 95/XXI /2020 w sprawie wyrazen ia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy - obn;b 

Lgota Gorna. 

5. Nr 196/XXI/2020 w sprawle przYJ~cl3 Programu Wspolpracy Gminy i Miasta 

Kozieglowy z organ izacjam i pozarzljdowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami 

prowadzljcymi dzialalnosc pozytku publicznego na 202 1 rok. 

Podj~te uchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych glosowali stanowilj za lljczn iki 

od nr I do nr 5 do protokolu. 

Obrady sesj i i byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodniczljca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszu la Dyja. 

Radnych obecnych na sesj i: 14 
Radny nieobecny : Pan Czeslaw Chwist 

Spoza Rady w Sesji uczestniczy li : 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek S l ~czka 
Skarbnik Gminy i Miasta Pani Jadwiga Matyja 

Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 

Radca Prawny Urzydu GiM Pan Slawomir Kania 
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Porz!!dek obrad podany w zawiadomieniu 0 sesji : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przedstawienie porz<jdku obrad. 

3. Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji. 

4. Powolanie Komisji Uchwal i Wnioskow. 

5. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2020 r. 
6. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podjycie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr 41 IV I/20 15 Rady Gminy i Miasta 

Kozieglowy z dnia 26 marca 2015 r. w sprawie wyboru metody ustalenia oplaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej oplat. 

8. Podj yc ie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy - obryb 

Lgota Gorna. 

9. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie miydzysesyjnym. 

10. Informacja Przewodnicz<jcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie 

mit;dzysesyjnym. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakonczenie obrad 21 Sesji . 

Porz'!dek obrad stanowi za l<jcznik nr 6 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz<jca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk 

dokonala otwarcia sesj i, powitala przybylych na sesjy radnych, Pan a Bunnistrza. dyrektorow 

jednostek organizacyjnych Gminy i Miasta , pracownikow Urzydu Gminy i Miasta 

Kozieglowy oraz Soltysow i mieszkancow, ktorzy ze wzglydu na pandemiy zapewniony maj ,! 

udzial zdalny w sesji w Osrodku Promocji Kultury w Kozieglowach. 

Poinformowala, i.e zgodnie z list,! obecnosci w sesj i uczestniczy 14 radnych. 

Stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 
Lista obecnosci radnych i soltysow stanowilj za lljczniki nr 7,8 do protokolu. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz,!ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zaproponowala rozszerzel1le 

porzljdku obrad sesji 0 podjycie uchwaly w sprawie przyjycia Programu Wspolpracy Gminy 
i Miasta Kozieglowy z organizacjami pozarz<jdowymi oraz innymi uprawnionymi 

podmiotami prowadz'!cymi dzialalnosc pozytku publicznego na 2021 rok. Zaproponowala 

rozpatrzenie projektu uchwaly jako punktu 9 porz<jdku obrad i przesuniycie pozostalych. 
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Zapytala czy radni bC;dq zg laszac wnioski w sprawie zmian porzqdku obrad sesji. Wniosk6w 

nie zglaszano. Porzqdek obrad zoslal przyjC;ly 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Rapor! z przeprowadzonego zglosowania stanowi zalqcznik nr 9 do protokolu. 

Uchwalony porzadek obrad: 

I. Olwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przedstawienie porz"dku obrad. 

3. Przyjc;cie protokolu z poprzedniej sesji. 

4. Powolanie Komisji Uchwa! i Wniosk6w. 

5. Podjc;cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2020 r. 

6. Podjc;cie lIchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podjc;cie uchwa!y w sprawie zmiany Uchwaly Nr 411Y1/2015 Rady Gminy i Miasta 

Kozieglowy z dnia 26 marca 2015 r. w sprawie wyboru metody lIstalenia oplaty 

za gospodarowanie odpadami komllnalnymi oraz ustalenia stawki tej oplat. 

8. Podj~cie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy - obrc;b 

Lgota G6rna. 

9 . Podjycie lIchwaly w sprawie przyjc;cia Programll Wsp61pracy Gminy i Miasta Kozieglowy 

z organizacjami pozarzqdowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzqcymi 

dzialalnosc pozytku publ icznego na 2021 rok. 

10. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzia!alnosci w okresie mic;dzysesyjnym. 

11. Informacja Przewodniczqcej Rady Gminy i Miasta 0 dzia!aniach podejmowanych 

w okresie 

mic;dzysesyjnym. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i inforrnacje. 

14. Zakotlczenie obrad 21 Sesji. 

Ad. pk! 3 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowa!a, ze protok61 

z poprzedniej sesji wywieszony by! na tablicy ogloszet\ i byl do wgl'ldu w Biurze Rady . 

kazdy mial mozliwosc zapoznania siy z nimi. W reglilaminowym terminie nie wplynyly 

Zadne poprawki b"di: uzupe!nienia do protokolu. 7.aproponowala wiyc przyst'lpienie do 

g!osowania nad przyj,ciem protokolu. 

Protok61 z poprzedniej sesji, kt6ra odby!a siC; w dniu 29 pazdziernika 2020 roku zostal 

przyjyty 14 g!osami .,za'· (jednoglosnie). 

Raport z przeprowadzonego zg!osowania stano wi zal'lcznik nr 10 do protoko!u. 

Ad. pk! 4 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjy Uchwa! 

i Wniosk6w w skladzie: 
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I. Pan Wojciech Chrapek 

2. Pan Tomasz Lebiocki 

3. Pan Michal Kubalski 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stano wi zal~cZl1ik nr II do protokolu. 

Ad.pktS 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmlan w budzecie 

Gminy i Miasta Kozieglowy na 2020 rok (zal~cznik nr 12 do protokolu). 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 192/XXI/2020 w sprawie zmian w budzecie Gminy Miasta Kozieglowy 

na 2020 rok zostala przyj<rta 14 glosami .,za'· ( jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej ( zal~cznik nr 13 do protokolu). 

Radni nie wnosil i uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 193/XXI/2020 w sprawie zmian \V Wieloletniej Prognozie Finansowej przyjt;ta 

14 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad.pkt 7 

Pan Tomasz Lebiocki przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly 

Nr 41IVII20 15 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 26 marca 20 15 r. w sprawie wyboru 

metody ustalenia oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 

tej oplat (zal'!cznik nr 14 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu llchwaly . 

Uchwala Nr 194/XX I/2020 w sprawie w sprawie zmiany Uchwaly Nr 41 1V1I20 15 Rady 

Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 26 marca 2015 r. w sprawie wyboru metody llstalenia 

oplaty za gospodarowanie odpadami komllnalnymi oraz ustalenia stawki tej oplat 

zostala przyj<rta II glosami .,za'· , przy 3 wstrzymuj'lcych sit; glosach. 

Ad. pkt 8 

Pan Tomasz Lebiocki przedstawil projekt llchwaly w sprawie wyrazenia zgody 

na przedluzenie umowy dzierzawy - obr<rb Lgota G6rna ( zal~cznik nr 15 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 19S/XX1/2020 w sprawie wy razenia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy 

- obryb Lgota G6rna zostala przyjyta 14 glosami .,za'· (jednoglosnie). 
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Ad. pkt9 

Pan Michal KlIbalski przedstawil projekt lIchwaly w sprawte przYJ~cta Prograll1l1 

Wspolpracy Gll1iny i Miasta Kozieglowy z organizacjall1i pozarzqdoWYll1i oraz innYll1i 

lIprawnionYll1i podll1iotall1i prowadz'lcYll1i dzialalnosc pozy tkll pllblicznego na 2021 rok 
( zalqcznik nr 16 do protokolll). 

Radni nie wnosili lIwag do projektll lIchwaly . 

Uchwala Nr 196IXXI/2020 w sprawie przyj~c ia Prograll1u Wspolpracy Gll1iny i Miasla 

Kozieglowy z organizacjall1i pozarzqdoWYll1i oraz innYll1i lIprawnionYll1i podll1iotall1i 

prowadzqcYll1i dzialalnosc pozylku pllblicznego na 2021 rok zostala przyj~ta 14 glosall1i .,za·' 

(jednoglosnie ). 

Ad.pktl0 

Na wSI~pie infonnacji 0 dzialaniach w okresie mi<ydzysesyjnym Pan BlIrmislrz 

poinfonnowal , ze ze wzglydu na sy lllacj ~ epidell1icznq dzialalnosc nasza • pOll1ill1o pewnych 

ograniczet\ , prowadzona jest na biez'lcO , slarall1Y si~ wykonywac wszyslkie zadania 

we wszyslkich obszarach dzialalnosci. 

W miesiqcll pazdziernikll i na poczqlku lislopada trwaly inlensywne prace nad projeklell1 

budzelu na rok przyszly i analizq budzetu tegorocznego. Podzi~kowal Radzie Gll1iny i Miasta 

za dokonywane na prawie kazdej Sesji Rady zll1 iany w budzecie , klore wynikajq z biez'lcych 

potrzeb i oddzialywan. Tegoroczny blldzet realizowany jest na biezqco, zarowno w srodkach 

inwestycyjnych jak i w biez'lcYIl1 fllnkcjonowaniu Urz~du Gminy i Miasta jak i jednostek 

podleglych. Z analizy danych nie wynika nic niepokojqcego i ll1a nadziej~ , ze budzet zostanie 

zrealizowany zgodnie z zall1ierzeniami , ktore byly przyj~te. 

Zalozenia do budzelll 2021 rokll wynikajq z ll1etryczki , ktorq co rokll olrzymlljemy ( dOlacje. 

subwencje) oraz srodki , ktore jesteSmy w slanie pozyskac . Z niepokojem lekkim palrzyll1y 

na slruklUr~ dochodow, co b~dzie przedmiolem analizy na posiedzenill wspolnYIl1 Komisji 

oraz KOll1isji Gospodarczej. Rok 2020 i 2021 to wyzwania wynikaj,!ce z ograniczeIi 

i spowolnienia gospodarczego . Wyrazil nadziejy, ze len trudniejszy dla blldzelll okres 

przebrniell1Y w miary szczysliwie. Pierwolne zalozenia do budzelU 2021 rokll zlozone 

do Pani Skarbnik i zespolu opracowujqcego projekt budzetll opiewaly na kwoly od 30 nawel 

do 80 min wydalkow ponad nasze mozliwosci , zarowno w obszarach biezqcych iak 

i inweslycyjnyc h. Chcell1Y, aby blldzety byly zrownowazone , aby dawaly mozliwose 

wprowadzania dodalkowych zadat\ w ciqgu roku i pozyskiwania srodk6w zewnYlrznych. 

Takie byly zalozenia przy projektowaniu budzelu i proponowana kwota 4-5 min zl wolnych 

srodk6w do rozdysponowania. Zobaczymy Jakie bydzie wykonanie tegorocznego budzetu 

i jaka bydzie nadwyzka budzelowa . Zgodnie z ustawq 0 finansach pllblicznych nadwyzka 

budzelowa po raz oSlatni w 2021 roku bydzie mogla bye zagospodarowana jako tzw 

zmniejszenie Jub wprowadzenie dodatkowych srodkow w budzecie. Ostaleczny projekt 

budzetu zostal zlozony Radzie Gminy i Miasla oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej, ktora 

wydala stosowne opinie. Ma nadziejy, ze KOll1isja Gospodarcza i wspoJne posiedzenie 
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komisji Rady doprecyzujq zawarte w projekcie budzetu wydatki, gdzie nie wskazano 

konkretnych wydatkow inwestycyjnych i majqtkowych nie majqc przygotowanych projektow 

i pozwolell. Tam, gdzie starano sit;. by takie pi any i pozwolenia posiadac i projekty skladac, 

te srodki jako udzial wlasny sq zagwarantowane. Juz w dniu dzisiejszym mamy informacjt;. 
ze kilka zadan inwestycyjnych uda nam sit; zrealizowac albo w 100% z budzetu panstwa lub 

z duzym dofinansowaniem, stqd ta modyfikacja w przyszlorocznym budzecie. 
Nastt;pnie Pan Burmistrz poinformowal, zc 

- konczymy skladanie wniosku 0 dofinansowanie terlllomodernizacji budynku szkoly 

w Winownie, ktorego kOSZl wyniesie okolo 1,4 min zl. WnioskujelllY 0 pozyskanie 85% 
kosztow kwalifikowanych; 

- odbyla sit; narada z dyrektorallli szkoL przy udziale Pani Przewodniczqcej Rady. dotycz'lca 

dzialalnosc i oswiatowej w czasie pandemii oraz zalozen okolobudzetowych w Dzia1e 

Oswiata i Wychowanie; 

- w Starostwie PowiatoWYIll reprezentowal Gmint; i Miasto Kozieglowy przy podpisywaniu 

UIllOWY na wspolfinansowanie przebudowy drogi powiatowej od Mrzyglodu po Postt;p. 

Gmina zawada porozumienie i finansuje czysc projektow'l przebudowy drogi dotyczqcq 
oswietlenia i sciezki pieszo-rowerowej ; 

- w zwi'lzku z pytaniallli na posiedzeniu wspolnYIll dotycz'lcymi studium i planow 

zagospodarowania przestrzennego - aby ostatecznie zamkn'lc proces prac 

dokument do uzgodnien systemowych i resortowych tak. abysmy mogJi ten 

przekazac 

dokument 

strategiczny posiadac. Ten dokulllent juz z nowq ustawq nie staje sit; obligatoryjny dla prac 

planistycznych tak jak i rowniez plany zagospodarowania przestrzennego. Niemniej jednak 

kOllczymy ten dokument, a mamy z nim wiele problemow. wiele wnioskow niespojnych , 

a miydzy innymi w ostatnim czas ie pokazala sit; droga Iqczqca Myslow-Kozieglowki -

Rzeniszow w ramach wskazanej lokalizacji drogi powiatowej. Nie planujemy kontynuacji 

tych rozwi'lzan planistycznych jezeli chodzi 0 uklad drogowy. Zachyca do kontaktu z Panem 

Kosytarskim. ktory posiada ostatecznq wersjy studium . Jezeli Komisja Gospodarcza 

da odpowiedni sygnal, dokument bt;dzie wylozony i bydzie miesi'lc czasu do zapoznania 

sit; z dokumentem; 
- posiadamy opracowane projekty oswietlenia i drog . ktore po czt;sci reali zowane S'l juz 

w tegorocznym budzecie. a projekty oswietleniowe dotyczq miej scowosci Kozieglowki. 

Kozieglowy, Myslow. Nadwarcie. Kuznica Nowa . Siedlec Duzy, Stara Huta. Projekty 

w zakresie drog dotyczq miejscowosci: Gniazdow, Kozieglowki , Kozieglowy ul. Zarecka. 

Mzyki, Winowno ul. LeSna , ul. Koscielna, Woj slawicka , Oczko ul. Mila i ul. Nadrzeczna 
Pillczyce. Sq to dokumenty, na ktorych b"dziemy pracowali , wybicrajqc je do real izacj i 

w kolejnosci wskazanej przez Radt; GiM ; 
- wykonano oswietlenie uliczne i oddano do uzytku w miejscowosciach: Siedlec Duzy , Nowa 

Kuznica ( plac zabaw), Milosc ul. Lesna, Kozieglowy. Mzyki , Lgota Nadwarcie, dzis 

nastt;puje odbior oswietlenia boiska w Gniazdowie; 

- w zakresie wymiany piecow wyglowych na gazowe - coraz wiycej osob decydllje siy na 

wymiant; piecow wt;glowych na gazowe , z dofinansowaniem z budzetu GiM w kwocie 

3.000 zl . Jest dllze zainteresowanie wymian[j i rowniez w przyszlym roku mozemy rozpOCZ'lc 

tego rodzaj u dofinansowanie. Istnieje program "Czyste powietrze" z Wojewodzkiego 
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Funduszu i Referat Rolnictwa i Ochrony Srodowiska wspiera i pomaga przy wnioskach. ktore 
skladaj~ mieszkaticy; 

- zakoticzyl siy proces wymiany piecow na ekogroszek dla 370 beneficjentow, co z pewnosc i1) 

w znacz<)cy sposob wplynylo na poprawy jakosci powietrza na terenie naszej Gminy i Miasta; 

- jest podmiot zainteresowany podnajl11em budynku po bylej szkole w Markowicach. Mys li , 

ze KOl11i sja Spo!eczna i Gospodarcza byd<) mogly siy tYI11 lematem zaj<)c; 

- podziykowal za mcrytorycznq dyskusjy nad oplatal11i za gospodarowanie odpadami . 

Uslalona stawka na dzieti dzisiej szy jest stawk1) w miary bezpieczn<) i pozwala na 

zbilansowanie zadania do czasu zamkniycia umowy. ktora zawarta jest do 30 marca 2021 r. 

Jestesl1lY na etapie specyfikacji istotnych warunkow zal1lowienia i wyboru nowej oferty 

przetargowej. Bydziemy na bieZ1jco informowac 0 wynikach postypowania; 

- w Starostwie PowiatoWYI1l uczestniczy l w spotkaniu z Prezesem SI1)skiej Strefy 

Gospodarczej , ktore dotyczylo dwoch obszarow : stworzenie plaszczyzny wspolpracy 

pomiydzy samorZ1)dami odnosnie energii odnawialnej oraz oferty Gminy i Miasta 

Kozieglowy dla obszaru Rzen iszow-Krusin- Winowno. Pan Prezes obiecal. ze w stycznill 

przyszlego roku spotkal11Y siy w Urzydzie Gminy i Miasta w Kozieglowach. aby 

zaprezentowae nasz<) oferty. Ubolewamy, ze jako Gl11ina i Miasto nie posiadamy gruntow 

ktore moglibysmy przeznaczye pod tego rodzajll dzialalnose. Niemniej jednak osoby fi zyczne 

po dyskusji i analizie taki akces do dysponowania gruntami pod przyszl1) strefy gospodarczq 

mogq wyrazie. Ma nadziejy. ze lokalizacja Gminy i Miasta w konteksc ie obecnego 

i przyszlego lIkladu kOl11l1nikacyjnego pozwoli na lokalizacjy pewnych obszarow inwestycji ; 

- w Starostwie Powiatowym w Myszkowie odbylo siy spotkanie w ral11ach dzialania KOl11i sji 

Bezpieczetistwa Publicznego, zwlaszcza w zakresie sytuacji pandel1licznej , ktora jest bardzo 

trudna . Dane w zakresie stwierdzonych wynikow pozytywnych covid 19 na terenie powiatll 

myszkowskiego przedstawiaj<) siy nastypuj1)Co: do 30 czerwca br. - 49 osob, do 30.1 I.br -

2153, w grudnill br. 106, a w dniu wczorajszym 3 przy padki. Na terenie powiatll 

myszkowskiego z powodu covid zl1larlo 40 osob. W niedlugil1l czasie rozpocznie si" akcja 

informacyjna dotycz<)ca szczepien i jezeli bydzie taka potrzeba, sal11orz<)d Gl1liny i Miasta 

Kozieg lowy weZmie w niej udzial: 

- zadania zwi<)zane z fllnkcjonowaniel11 w dobie pandel1li i - szkoly i przedszkola funkcjonujq 

w ograniczony sposob, nauka w szkolach podstawowych i srednich odbywa s i" w sposob 

zdany. Przedszkole i oddzialy przedszkolne funkcjonujq, zapewniaj q edukacj" i opieky. 

Do 27 grudnia br., a nastypnie do ferii czas pracy zdalnej obowiqzuje. Jestesmy w stalym 

kontakcie z dyrektoral11i szkol nauczycielal1li i rod zicami , a edukacja jest zapewniona . 

Wszystkie podejmowane dzialania sq zgodne i byd'l realizowanc do czasu powrotll do nallki 

stacjonarnej. W zwi~zku z pandemi~ nast~pila rowniez zl1liana organizacyjna dotycz'!ca 

funkcjonowania targowiska gminnego - od pewnego czasu nie pobieramy oplat targowych. 

Ma nadziejy. ze nast<)pi rekompensata z blldzetll z racji utraconych dochodow wlasnych. 

Bylo tez wiele pytan 0 lodowisko, ktore nie moze bye otwarte, poniewaz przepisy prawne na 

to nie pozwalajq, gdyz jest zakaz kontaktow. W bieZ1jcym roku lodowi sko do czasu trwania 

tych przepisow jest wylqczone z uzytkowania: 

- odllosnie rzqdowego funduszu inwestycji lokalnych - Gmina i Miaslo Kozieglowy zlozy la 

dwa wnioski i uzyskala dofinallsowanie. Zadania te bydq korektq do przyszlorocznego 

blldzetll gdy byd1) srodki , tj. ul. Szkolna Glliazdow - kwota dofinansowania 1.545.000 zl. 
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a druga cz~sc tej kwoty do 3.200.000 zl z rz~dowego programu budowy dr6g lokalnych. gdzie 

Gmina znajduje si~ na liscie do dofinansowania. Oroga ta b~dzie wic;c sfinansowana w 100 % 

ze srodk6w zewnc;trznych . Na wsp61nym posiedzenill komisji i Komisji Gospodarczej bC;d~ 

omawiane propozycje jakie projekty planowac pod przyszloroczne edycje funduszu dr6g 

samorz~dowych. a z analizy funkcjonalnej i konstrukcyjnej nasuwaj~ siC; dwie drogi: 

I) droga l~c~ca drogC; wojew6dzk~ z powiatow,! przez miejscowosc Lgota G6rna . Mysli 
i.e wsp61nie z powiatem wykonamy tcn wsp61ny odcinek, a p6Zniej odcinek drogi gminnej 

od Lgoty G6rnej przez ul. Klod6wka w Koziegl6wkach do drogi powiatowej. 

2) 1I1. Warszawska w Kozieglowach na calym odcinkll - po ul. Kosciuszki. 

Uwaza, ze nalezy siC; nad tym zastanowic i te projekty wykonac; 

- drugim zadaniem w ramach r~dowego programll inwestycji lokalnych jest budowa 

kanalizacji sanitarnej w miejscowosci Oczko - wartosc dofinansowania 2 min zl. Mysli , ze ta 

kwota wystarczy po przetargowo na zrealizowanie inwestycji. Pomimo tego, ze jest 

obowil)zek podl<)czenia siC; do wybudowanej kanalizacji sanitarnej mieszkallcy r6znie do tego 

podchodzl). Najpierw zl)damy, by taka inwestycja powstala, a gdy juz powstanie mieszkallcy 

nie chcl) siC; podl'!czyc. Ma nadziejc;. ze uda si~ przekonac zdeklarowanych w 100% 

mieszkallc6w Oczka , by podl~czyli sic;: do kanalizacji; 

- sprawy zwil)zane z odwodnieniem dr6g i wlasnosci dr6g. Podzic;kowal Panu Radnemll 

z Koziegl6w za zorganizowanie spotkania z mieszkancami 1I1. Targowej w Kozieglowach, 

przy kt6rej czc;sciowo zasypano r6w przebiegaj~cy przez prywatne grunty. Podobna sytuacja 

jest w Mzykach ul. Koscielna, gdzie przepllst i r6w przebiegajl)cy przez tereny pry watne 

zostal odci~ty . Musimy dokonac pewnej korekty przebiegu tych row6w wzdlll z dr6g 
gminnych; 

- pomoc dla Parafii Sw. Wawrzynca w Cynkowie spowodowala, i.e odrestaurowano 

zabytkowy kosci61ek. Projekt. kt6ry zlozyla Parafia powstal dziC;ki wsparciu pracownik6w 

Starostwa Powiatowego. Gmina Kozieglowy lIdzielila dotacji na projekt i prace nadzoru 

konserwatorskiego; 

- odwiedzil SzkolC; Podstawowl) w Cynkowie i jest pod ogromnym wrazeniem jak 

za niewielkie srodki finansowe mozna systemem gospodarczym wykonac remont obiektu; 

- w dniu jutrzejszym nastl)pi odbi6r dr6g i chodnik6w w obszarach dr6g powiatowych 

w miejscowosci Gniazd6w i Cynk6w; 

- trwa remont drogi wojew6dzkiej 791 w miej scowosci Lgota Nadwarcie i Postc;p. Widzimy 

ogromne zmiany na drogach powiatowych. W najblizszym czasie przedmiotem odbiorll 

bc;dzie droga gminna ul. Sportowa w Sied\cu Ollzym; 
- w zakresie fundllszu dr6g lokalny~h - bc;dziemy starac siC; 0 te fundusze w kolejnych lataeh; 

- w dniu jutrzejszym odbieramy dokumentacjc; dotyc~c~ inwentaryzacji i stanu technicznego 

blldynku po Gminnej Sp61dzielni w Kozieglowach. Prosil by podj~c ostateczn~ decyzj, 

o lokalizacji zlobka. Majl)c na lIwadze srodki zewn,trzne i rodzaj zadan , jest tez pokazna 

pula srodk6w finansowych na szkoly i zlobki. z kt6rej mozemy skorzystac. 

Ad. pk! 11 

Przewodniczl)ca Rady Pani Joanna przedstawila informacj~ 0 dzialaniach 

podejmowanych w okresie mic;dzysesyjnym. 
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W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 29 pazdziernika br. podejmowane dziaiania to: 

przygotowanie porZljdku obrad biezqcej 

zwoianie wspolnego posiedzenia Komisji 

praca nad materiaiami sesyj nymi. 

Do Rady Gminy i Miasta wpiyn~iy pi sma: 

- pi smo Giownego inspektora Ochrony Srodowiska 0 obj~cie szczegoinym nadzorem mleJ sc 

gospodarowania odpadami. a zwiaszcza miej sc porzllcania odpadow . W pismie podana jest 

proeedllra post~powania w przypadku ujawnienia nieiegainyeh miej sc gromadzenia odpadow. 

Pismo jest do wgiqdu w biurze Rady GiM i kazdy Radny moze si~ zapoznac z jego treseiq. 

Podkresiiia, ze w przypadku powzi~cia informaeji 0 miejscach nielegalnego skiadowania 

odpadow naiezy powiadomic Referat Ochrony Srodowiska w Urzydzie Gminy i Miasta; 

- pismo prezesow jednostek OSP z terenll Gminy i Miasta Koziegiov.'Y 0 zwi"kszenie stawki 

ekwiwaientu za kazdq godzin~ udziaiu stra:zakow w dziaianiaeh ratowniczyeh do kwoty 

20 zl. ( dotychczasowa stawka, uehwaiona w dniu 28.09.2017 r. wynosi 12 zl.), nad ktorym 

dyskutowano na wspolnym posiedzeniu Komisji. 

Nastypnie Pani Przewodniczqca proponowaia, by oprocz projektow przedstawionyeh 

przez Pana Bunni strza , do dzialan w zakresie kanalizaeji w miej scowosci Oezko zlozyc 

wniosek dotyczqey kanalizacji Kozieglowek Myslowa. Proponowala rozwazenie 

przygotowania kolejnego projektu drogi , by maksymainie wykorzystac srodki finansowe 

z funduszow zewn~trznych. Poinformowala. ze w dniu wczorajszym rozmawiaia z Panem 

Starostq i uzyskaia informaejy. ze droga powiatowa ul. Dqbrowka w Cynkowie wraz 

z chodnikami b~dzie wykonana ze srodkow zewn~trznych z dwoch dzialan i prawdopodobnie 

nie bydziemy dokladac srodkow finansowych z budzetll gminy. W zwiqzku z tym nalezy siy 

pokusic 0 wykonanie projektow drog w innych miej scowosciach, by byia moziiwosc 

uzyskania dofinansowania. Do inwestycji budowy drogi w Gniazdowie rowniez udalo si~ 

pozyskac srodki finansowe i prawdopodobnie nie b~dziemy mllsieii dokladac srodkow 

finansowych z budzetu gminy; 

Pani Przewodniczqca podziykowaia Radzie za dofinansowanie remontu zabytkowego 

koscioia sw. Wawrzynca w Cynkowie w kwocie 40.000 zl na projekt i nadzor konserwatorski. 

Zamkniyto pierwszy etap dzialat\ . Napisany jest projekt na drugi etap - odnowienie oltarzy 

i ponad 300 letnich organaw. Jezeli uda siy pozyskac srodki inwestycja bydzie kontynuowana; 

Poinformowaia, ze kolejna sesja Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odb"dzie si~ w dniu 

29 grudnia biez!)cego roku 0 godz. 15,00. W tym dniu 0 godz. 12,00 odb"dzie si~ rowniez 

posiedzenie wspolne Komisji Rady GiM . 

Na zakonczenie swej wypowiedzi Pani Przewodniczqca Rady ziozy la wszystkim 

zebranym oraz mieszkal\com zyczenia na nadchodZljce swiyta Bozego Narodzenia. 
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Ad. pkt 12 

Radni nie zglasza li pisemnych wnioskow i interpelacji. 

Ad. pkt \3 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 

- Radna rani Jadwiga Balinska , w tmtentu wlasnym oraz wszystkim mieszkancow , 

podzi~kowala za uj~cie do wykonania drogi ul. Szkolna w Gniazdowie; 

- Radny Pani Antoni Bielecki w zwiqzku z tym, ze prawdopodobnie od czerwca przyszlego 

roku ma ruszyc remont DK-I. zwrocil s i~ do Pana Burmistrza 0 uj<;:cie przy tym remoncie 

doswietlenia przejsc ia dla pieszych. Proponowal , by radni rowniez zglasza li potrzeby, ktore 
mozna przy tej modernizacji wykonac; 

- Pan Burmi strz wyjasnil , ze jest to planowane; 

- Pani Grazyna Sitek nawiqzala do informacji Pana Burmistrza. ze nie planujemy w Studium 

uwarunkowan zmiany odnosnie pohjczenia drogowego miejscowosci Myslow-Kozieglowki -
Rzeniszow i zapytala dlaczego; 

- Pan Burmistrz wyjasnil, ze na tym juz naniesionym i wnioskowanym planie Studium sq juz 

wybudowane budynki mieszkalne , a jest projekt uchwalenia zmian w planie 

zagospodarowania przestrzennego dla czysci Myslowa , gdzie przez te grunty przebiega 

droga. Jezeli Pani Radna zlozy taki wniosek, projektant moze siy do tego odniesc. 

a w przeciwnym wypadku droga bydzie wykreslona jako obejscie drogowe tych trzech 

miej scowosci. Poinformowal , ze w Kozieglowkach sq mieszkancy. ktorzy wnioskujq 0 tereny 

mieszkaniowe na przebiegu tej drogi. Wyrazi l nadziej y, ze Pani Radna wesprze, by ta cz<;:sc 

mieszkalna w Kozieglowkach zaistniala; 

- Radny Pan Wojciech Chrapek w imieniu mieszkaticow Lgoty Nadwarcia podziykowal 

za pozyskanie dotacji na kana li zacjy. Mieszkancy doceniajq trlld i wiedzq jak trudno pozyskac 

srodki , zwlaszcza w czasie pandemii ; 

- Radny Pan Michal Kubalski prosi l 0 przedstawienie informacji jak przebiega proces 

realizacji projektu fotowoltaiki; 

- Pan Burmistrz poinformowal , ze projekt pod nazwlj budowa instalacji fotowoltaicznych 

i pomp ciepla na kwoty ponad 30 min zl realizowany bydzie dla dwoch gmin : Kozieglov.'Y 

i Siewierz. Z uwag i na odwolanie od rozstrzygni<;:cia konkursowego, na dzien 15 grudnia br. 

mamy wyznaczony termin rozstrzygajqcych wyborow przed Krajowlj Izblj Odwolawczlj. 

Caly proces inwestycyjny rozpisany jest na lata 2021 -2022. Z przeprowadzonych rozmow 
wy nika. ze jesldmy w stanie skul11ulowac to zadanie nawet do jednego roku. Instytucja 

zarz'!dzaj'!ca nie wnosi przeszkod przed przyspieszeniem reali zacji zadania. ajwazniejszym 

jest. aby wykonawca byl pewny , sprawdzony i dysponowal zasobami zgodnymi 

ze specyfikacjq istotnych warunkow zamowienia. Liczy, ze mieszkancy, ktorzy zlozyli 

wnioski , a jest ich 470 na fotowoltaik~ i ponad 230 na pompy ciepla, b<;:dq zadowoleni 

i poprawa efektywnosci energetycznej odnawialnych zrodel energii bydzie kontynuowana; 

- Radny Pan Andrzej Szostak, w imieniu mieszkaticow miejscowosci Oczko podzi<;:kowal 

za zaplanowanq do wykonania kanali zacjy, poniewaz miejscowosc ta od okolo 40 lat nic nie 

otrzymala. Mysli , ze po kanalizacj i zostanie wykonana droga, a jest to odc inek 0 dlugosci 
okolo 800m; 
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- Radny Pan Antoni Bielecki prosil 0 rozeznanie mozliwosci ubiegania siy 0 srodki f1nansowe 

na przydomowe oczyszczalnie sciekow w tych obszarach gdzie zabudowa jest rozproszona 
i nie ma szans, by doprowadzic tam kanalizacjy: 

- Pan Burmistrz wyjasnil ze z informacji ktore posiada, Wojewodzki Fundusz ani Narodowy 

Fundusz nie posiada juz takiej sciezki wsparcia dla inwestycji komunalnych. Kazdy 

zai nteresowany indywidualnie moze ubiegac siy 0 dofinansowanie . My mozemy jedynie 

stworzyc przekierowanie nic wykorzystanych lub podlegajqcych zwrotowi srodkow 

i jesli bydzie taka mozliwosc spr6bujemy tak zrobic ; 

- Radny Pan Dariusz Stula prosil , by uwzgh;dnic wykonanie drogi ul. Jana Pawla II 

w Glinianej G6rze przydofinansowaniu ze srodk6w zewnc;trznych, 0 co wnioskujq 

mieszkat\cy; 

Pan Burmi strz wyjasnil , ze mamy przyjc;te pewne wytyczne. kt6re m6wiq 

o zaprojektowaniu drog i nalezy nad tym siy skupic, a dopiero w nastc;pnej kolejnosc i wy brac 

inne drogi. 0 ile droga ta wpisywalaby siy w zewnytrzne dofi nansowanie, bylaby 

( do rozwazenia , bo rzeczywiscie wymaga remontu . Przy projektowaniu dr6g najwic;kszym 

problemem jest uklad wlasnosciowy dzialek sqsiednich, kt6ry nalezy przeanalizowac 

i ewentualnie przygotujemy plany ; 

- Radny Pan Dariusz Stula zapytal 0 mozliwosc poprowadzenia kanali zacj i Koziegl6wki

Myslow; 

- Pan Burmi strz wyjasnil. ze mamy przygotowane plany i pozwolenie na budowy pierwszego 

etapu kanali zacji Koziegl6wki. Aby rozpOCZ'lC kolejne projektowanie, a mozliwe 

ze w kolejnym dzialaniu uda siC; taki wniosek umieScic, najpierw nalezy podj'lc dzialania. 

by kanali zacj'l obj'lc najpierw Koziegl6wki ulice: Koscielna, Rynek, Lipowa i czc;sc Warpie . 

a dopiero p6Zniej nastc;pne odcinki. 

Ad. pkt 14 

Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna 

Kolodziejczyk zamkn" la obrady dwudziestej pierwszej Sesji Rady Gminy i Miasta 

Kozieglowy, dzic;kuj'lc radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesj i. 

Na tym obrady dwudziestej pierwszej Sesj i zakot\czono. 

Protok61 sporzqdzila: Urs~uli!.Dyja. 

~ 
nU' lX.I"iejczyk 


